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Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Miért nincsen központosítva az egyházak bejegyeztetése?"címmel a Házszabály 91. §-a
alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Bajnai Gordon miniszterelnökhöz.

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Mára már eljutottunk arra a szintre, hogy a bejegyzett egyházak létszámát pontosan már nem
is lehet megállapítani .
Az Apológiai Kutatóintézet adatai szerint 2009. szeptemberében minimum 206 bejegyzett
egyház létezett és 77 olyan vallási közösséget tartanak nyilván, amely nincs bejegyezve .

Az egyházak összeszámolását több tényező is nehezíti . A bejegyeztetés még mindig ninc s
központosítva, az a helyi önkormányzatoknál folyik . Folyamatosan új egyházak kerülne k
bejegyzésre, egyesek megsz űnnek, másoknak meg a neve változik meg, de a hatóságokna k
még az elérhetőségeik megváltoztatását sem kötelesek jelenteni . Az egyházalapításhoz
szükséges száz főrő l beadott névlistát a hatóságok nem ellen őrzik, hogy egyáltalán valósak- e
és a beadott nevek nem szerepelnek-e más egyházak listáján .
A létező , a bejegyzett és a technikai számmal rendelkező vallási közösségek száma nem
azonos. Sok létező és működő közösség még nem érte el a bejegyzéshez szükséges százfős
létszámot, illetve ha el is érte, nem kívánja magát bejegyeztetni .

Ennek következtében kérdezem Miniszterelnök Úrtól, hogy:

Miért nincsen központosítva az egyházak bejegyeztetése ?

Hány darab egyház működik ma Magyarországon ?

Várom válaszát .
Békés, 2010. március 2 .

Erdős Norbert.
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